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اعتراض بهرام رادان به سلیقه ای برخورد کردن به اکران آثار سینمایی
بهرام رادان: رئیس موزه سینما گفت چون از «علفزار»  خوشم نمیآید اجازه اکرانش را نمیدهم!

به گزارش خبرنگاران گروه فرهنگ و هنر گزارش خبر، ، بهرام رادان تهیهکننده «علفزار» فیلم پرفروش این روزهای سینما، درباره خبرهای منتشر شده مبنی
بر محدودیت اکران این فیلم در برخی از استانها گفت: «وجود قانون در هر جامعهای لازم است اما مقدم و مهمتر از آن احترام به اصل قانونپذیری

است.
حال ما در کشورمان با پدیدههای حیرتانگیزی رو به رو هستیم، به عنوان مثال فیلم ما که در حال اکران در سینماهاست، از تمام مجاری ممکن که شما

تصور کنید و شاید هم تصورش را نتوانید بکنید، گذر کرده و مجوز نمایش گرفته است.
من برای نمایش این فیلم چه در جشنواره فیلم فجر و چه در اکران عمومی با تمام وجود جنگیدم. اصلاً نمیدانم اگر دوباره فیلمنامهای مانند «علفزار» به

دستم برسد آیا امکان دریافت پروانه ساخت و نمایش آن وجود دارد یا نه.»


